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Dr. Szili Katalin asszonynak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

K/5885 .

Írásbeli kérdés

„A 2002 augusztusi Cserehátat érintő árvíz és az azt követő újjáépítés tapasztalatai "címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Lamperth Mónika miniszter asszonyhoz . A
kérdésemre válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

2002 . augusztus 9-én 100 éve nem tapasztalt mennyiségű eső hullott a Cserehát Száraz-völgyi és
Rakaca völgyi részére . Házak dőltek össze, váltak lakhatatlanná .
A Katasztrófavédelem, a helyi önkormányzatok mindent megtettek az értékek mentésére .
A megalakult Helyreállítási és újjáépítési Bizottság, vezetésemmel a károkat felmérte, az operatív
munkához viszont kevésnek éreztük a Belügyminisztérium segítő szándékát. Így a felújítások lassan
haladtak, elhúzódtak.
A mai napi államtitkári látogatás remélhetőleg segít az esetleges hiányok pótlásában .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Kérdésem, igényt tartanak-e a térség országgyűlési képviselőjének munkájára, hiszen sem Szili
Katalin házelnök látogatására, sem Pál Tibor államtitkár látogatására meghívást nem kaptam . Félve
gondolok arra, hogy tavaly ősszel azért nem indult teljes lendülettel a helyreállítás, mert az Ön által
létrehozott Baloldali Önkormányzatok Szövetségétől távol álló megyei vezető volt a Helyreállítási és
újjáépítési Bizottságban?
Ön szerint érvényesül-e az önkormányzatok támogatásában esélyegyenlőség?
Ellenzéki országgyűlési képviselő munkájára számít-e a Belügyminisztérium?
Jónak tartja-e a kialakult gyakorlatot?

Várom válaszát.

Budapest, 2003. október 10 .

Dr. Ódor Ferenc
Fidesz Magyar Polgári Szövetség
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